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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2016/17:1359 Studsvikslagen

Studsvikslagen tillåter i dag att en avgift tas ut från kärnkraftsbolagen för att 
betala de kostnader som har uppstått i samband avvecklingen av Sveriges 
kärnkraftsprogram i Studsvik. 

De utredningar som har gjorts för att utreda vad de möjliga konsekvenserna blir 
om Studsvikslagen avskaffas är undermåliga. Problemet är bland annat att de 
underlag som har tagits fram saknar en fullgod konsekvensutredning i fråga om 
de möjliga risker som ett avskaffande kan innebära för såväl inblandade företag 
som staten.

Studsvikslagen har fungerat väl under många år och kan även fortsatt göra detta 
om den tillåts. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ibrahim Baylan: 

 

Avser statsrådet och regeringen att förlänga Studsvikslagen?

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-08
Besvaras senast
2017-05-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


